
179 - zapytanie, XXX sesja Rady Miejskiej, 28 września 2016 r. 

Interpelujący radny: Anna Rożek 

Radna przypomniała, że kilka miesięcy temu w posiedzeniach Komisji Porządku Publicznego i 

Planowania Przestrzennego, jak i Komisji Gospodarki Komunalnej uczestniczył pan, który stara się o 
zamianę działek przy byłym Rolniczym Domu Towarowym i przy ul. Rybackiej. Przypomniała, że radni 

pozytywnie się odnieśli do tej sprawy, dlatego prosi o odpowiedź, czy coś się dzieje w tym kierunku. 
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